
 
 
 
 
 

 1 (3) 
 

 

Mötesanteckningar – Ledningsråd SCI-skolan 

Datum för mötet: 2023-02-22 – 15.00-17.00 
 

Plats för mötet Konferensrum Freja, Teknikringen 8, plan 1,5 
 

Närvarande: Sandra Di Rocco, skolchef  
Oscar Tjernberg, vice skolchef FA 
Gunnar Tibert, vice skolchef GA 
Anna Burvall, vice GA 
Torbjörn Bäck, vice GA 
Pär Olsson, prefekt Fysik 
Mats Boij, prefekt Matematik 
Carlota Canalias, prefekt Tillämpad fysik 
Johan Håstad, proprefekt Matematik 
Sebastian Stichel, proprefekt Teknisk mekanik 
Susann Boij, kollegierepresentant 
Theo Ingelstam, studeranderepresentant 
Mattias Åstrand, doktorandrepresentant 
Jonna Holmlund Åsman, ledningsstöd 

Övrigt närvarande:  
Frånvarande: Felix Ryde, kollegierepresentant 

Mark Pearce, vice skolchef FFA 
Seija Liedes, ekonomiansvarig SCI 
Simon Lundin, HR-ansvarig SCI 
Josefin Larsson, proprefekt Fysik 
Fredrik Lundell, prefekt Teknisk mekanik 
Jens Fransson, vice FA 
Helene Rune, administrativ chef 
 
 
 
 

 
 Föredragande 

1. Information från SCI-skolan 
Ekonomi i balans, rektorsbeslut  
Rektorsbeslutet om åtgärder för en ekonomi i balans har den senaste 
tiden diskuterats bland annat i både prefektrådssammanhang och 
under skolans frukost vilken ägde rum tidigare idag. Gunnar Tibert 
redogör för bakgrunden och rådet diskuterar. Särskilt lyfts att under 
studenternas första år är det särskilt högt tryck på föreläsnings- och 
övningssalar bland annat, något som mattas av något vartefter 
studenter väljer att studera på egen hand i ökad utsträckning.  
 

Sandra Di Rocco 
Gunnar Tibert 
Susann Boij 
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Förändring bör ske med viss försiktighet och vidare utredning inför 
eventuell utökning behöver beakta vilka andra- och tredjehandsval som 
studenterna har i syfte att undvika att ta studenter från egna program. 
 
Läs mer om rektorsbeslutet här. 

 
Utredning kollegialt inflytande  
Susann Boij presenterar att Gunnar Svedberg getts i uppdrag att 15 maj 
lägga ett förslag vilket är tänkt att implementeras till årsskiftet.  Den 16 
januari fick ordförande och vice ordförande för KTHs skolkollegier 
presentation om den kommande utredningen. Läs mer om uppdraget 
här. 
 
Diskussioner förs om bland annat syfte och beslutsfattande inom de 
olika organ och grupperingar som förekommer inom KTH, huruvida 
arbete kommer att skjutas ut i organisationen och hur nyläget kan 
komma att skilja sig från nuvarande situation. 
 
Administrationen och den organisatoriska förändring som genomfördes 
vid årsskiftet diskuteras, framförallt lyfts kommunikationen mellan 
fakultet och administration samt förenklat processtänk som 
utvecklingsområden.  

  
2. Information från student- och doktorandrepresentant 

Minskat budget för doktorandrådet 
Doktorandrepresentant Mattias Åstrand berättar att det beslutats om 
minskad budget men ingen information om vad det innebär har ännu 
nått doktorandrådet. Skolchef förklarar att inget beslut har tagits men 
att frågan lyfts gällande vad skolan önskar få ut av den finansiering vice 
skolchef för forskning har att disponera över. FA Oscar Tjernberg 
efterfrågar input från doktorandrådet kring vad de skulle önska 
prioritera, med hänsyn till att budgeten också är ämnad att finansiera 
bland annat kursutveckling, aktiviteter mm.    
 
Oscar Tjernberg ska ta fram information om föregående årets belopp 
och vilka kategorier av aktiviteter som finansierats.  

 
Kommunikation mellan HR-PA-handledare 
Maillistorna behöver vara kompletta så att inte doktorander missar 
mail som skickas ut via listor. Administrationen behöver få information 
om alla som kommer till skolan så att rutiner internt för att lägga till 
personer kan följas och utvecklas. 

 
Nyhetsbrev 
Nyhetsbrevet skulle kunna utvecklas enligt doktorandrådet, skolchef 
efterfrågar idéer och förslag för uppdatering. Framgent kommer utvald 
forskning att presenteras i nyhetsbrevet. 
 
Skolans senaste nyhetsbrev nådde inte alla doktorander, skolchef tar 
med sig frågan.  

 
Pilot av checklista för kursmöten under P4 
Theo Ingelstam informerar om en checklista vilken kommer att skickas 
ut till samtliga lärare för enhetlig hantering, Gunnar meddelar att 
lärarna ännu inte informerats men att det görs inom kort.  
 

Mattias Åstrand 
Theo Ingelstam 
 

https://intra.kth.se/aktuellt/nyheter/kth-ser-over-ekonomin-1.1227438
https://intra.kth.se/aktuellt/nyheter/kollegialt-inflytande-utreds-1.1227512
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3. Övriga frågor 
Omorganisation av skolans ledningsstruktur 
Fråga lyfts om hur arbetet går på de olika institutionerna och 
prefekter/vice prefekt redogör kortfattat för status. 
 
Beslutet om förnyad ledningsstruktur finns att läsa här.  
 

 

 

4. Nästa möte 
2023-05-17 klockan 15.00-17.00 
 

 

 

https://www.kth.se/polopoly_fs/1.1225012.1675189583!/KTH%20internt%20beslut%20med%20e-signatur%20S-2022-2354%20f%C3%B6rnyad%20struktur%20-%20signed.pdf
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